

MUNICIPAL

BULLETIN

MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISSANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 6 mars, 1913, a. m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée; MM. Dupuis, Ainey et Lachapelle.

1.—Soumis un rapport du Département en Loi "re" la Cité de Montréal et la Montreal Tramways Company, balance du coût de l'enlèvement de la neige des rues, 1907-1908, 1908-1909, déclarant que ladite balance comprend le montant d'un chèque de \$8,301.52 donné à la Ville et qui a été perdu, et déclarant que le reçu à préparer devra comporter "Que la Cité de Montréal accepte de la compagnie, en règlement de la balance due pour le coût de l'enlèvement de la neige pour 1907-1908 et 1908-1909, la somme de \$54,047.80 et qu'elle promet de garantir et garantit ladite compagnie qu'elle ne sera pas tenue au paiement dudit chèque et qu'au cas où elle serait tenue de le payer, la Cité de Montréal s'engage à lui en rembourser le montant ou à la tenir indemne contre toutes condamnations pouvant intervenir contre elle en réclamation du montant dudit chèque.

Résolu: De donner instructions au Trésorier de la Cité d'agir conformément audit rapport.

2.—Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, recommandant qu'un crédit de \$8,700 soit voté pour l'exécution de certains travaux, et l'achat de matériaux pour le nouveau square du quartier Saint-Gabriel.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant de voter ladite somme, suivant détails donnés audit rapport.

3.—Soumise une demande de l'Ingénieur-Surintendant de la Voirie, à l'effet de faire donner un ordre au contracteur pour la fourniture d'asphalte pour une quantité de 1,875 tonnes d'asphalte pour les travaux de pavage de 1913.

Résolu: De rejeter ladite demande à cause de sa forme.

4.—Soumise une offre de la Compagnie Générale d'Immeubles de vendre à la Cité, certaines propriétés situées sur la rue Amherst, pour l'établissement d'une caserne de pompiers.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 6th March 1913, a.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée; Messrs. Dupuis, Ainey and Lachapelle.

1.—Submitted a report from the Law Department re City of Montreal and the Montreal Tramways Company, (balance of the cost of removing the snow from the streets in 1907-1908, 1908-1909), stating that said balance includes the amount of a cheque of \$8,301.52 given to the City and which was lost, and that the receipt to be prepared should be to the effect: "That the City of Montreal accepts from the Company, in settlement of the balance due for snow removal for the years 1907-1908 and 1908-1909, the sum of \$54,047.80, and it agrees to give and gives the said company a guarantee that it will not be held to pay said cheque and in the event of it being held to pay the same, the City of Montreal binds itself to refund to said Company the amount thereof or to hold it harmless against any judgments rendered on any suits instituted against said Company for the recovery of the amount of said cheque.

Resolved: That instructions be given to the City Treasurer to act accordingly.

2.—Submitted a report from the Superintendent of Parks, recommending that an appropriation of \$8,700 be voted for the carrying out of certain works and the purchase of materials for the new square in St. Gabriel Ward.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said sum be voted, as per details given in said report.

3.—Submitted a communication from the Superintending Engineer of the Road Department, asking that the contractor for the supply of asphalt be ordered to deliver 1875 tons of asphalt for the paving works to be done in 1913.

Resolved: That said request be rejected on account of the irregular manner in which it is made.

4.—Submitted a letter from the "Compagnie Générale d'Immeubles" offering to sell to the City certain properties situated on Amherst street, for the erection of a fire station.